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Ringweg Merelbeke  -  Stand van zaken

Er wordt al jaren gesproken over een eventuele ringweg rond het dorpscentrum van 
Merelbeke omdat de Hundelgemsesteenweg (N444) compleet verzadigd is. 

Aan de westkant van Merelbeke-centrum is er een beschermd gebied, dus daar kan geen 
weg komen. Aan de oostkant kan dat wel, mits het aanleggen van een verbinding tussen 
de Hundelgemsesteenweg ten zuiden van de Poelstraat (en het dorpscentrum) via de 
Lamstraat tot aan de Faculteit Diergeneeskunde van de UGent, waar het verkeer 
aansluiting kan vinden aan de R4/E40-oprit. Dit project staat al lang ingeschreven in het 
gemeentelijk mobiliteitsplan. 

Deze ringweg kan enkel als Vlaams project uitgevoerd worden, aangezien het een 
ringweg zou worden die gewestwegen verbindt en een alternatief zou vormen voor de 
erg drukke gewestweg N444.

1. Overweegt de minister en het Vlaamse Gewest nog de aanleg van een ringweg rond 
Merelbeke? Zijn hier recent nog initiatieven rond genomen? 

2. Kan de minister een begroting geven van wat de aanleg van een dergelijke ringweg 
zou kosten? Wat is de raming? Graag de nodige duiding ter zake. 
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1–2. De aanleg van een ringweg rond het dorpscentrum van Merelbeke is niet voorzien 
op het investeringsprogramma 2017 – ’19, en is momenteel ook geen onderwerp 
van studie. Een raming kan bijgevolg ook niet gegeven worden. 


